



3Gamer Club Terms and Conditions

3Gamer Club 條款及細則

1. 3Gamer Club is a value-added services (“VAS”) provided by Hutchison Telephone Company Limited, it is a membership program for 3HK customers only and it provides the members with exclusives offers, news and promotion of HTCL and its business partners (“Membership”)
3Gamer Club 是和記電話提供給 3 香港客戶的增值服務(「VAS」)，是一個會員計劃(「會藉」)，這會藉會提供和記電話及聯營公司的獨家優惠及推廣資訊。
2. These 3Gamer Club’s Terms and Conditions are supplemental to the Service Terms and Conditions and forms an integral part of the Service Terms and Conditions.
3Gamer Club 之條款及細則是 3 服務使用條款之附屬條款，並為該服務協議中不可分割部分。
3. It is free of charge to join the Membership from 21 November 2019 to 31 December 2021.
由 2019 年 11 月 21 日至 2021 年 12 月 31 日可免費加入會藉。
4. The gifts and offers as listed in the Special Offers of 3Gamer Club are provided by us and our business partners, and we make no representation and guarantees as to its quality and accepts no liability for any matter arising from or in relation to the gifts and offers not supplied by us. Any dispute or compliance in connection with the Special Offers shall be diverted to the business partners. You must follow the instructions stated in the respective offer page at 3Gamer Club to collect and redeem the offers. Terms and conditions of the business partners apply.
3Gamer Club 特別優惠中所列出的禮品和優惠有部份或全部是由聯營公司供應。如禮品和優惠不是我們供應，我們不會對禮品及優惠的質素作出任何保證。我們將不會就上述禮品的任何方面承擔任何責任，亦不會就你或任何其他人士因上述禮品引致的任何損失而承擔任何責任。如對上述禮品有任何爭議或投訴，須直接聯絡禮品的提供者。
5. We reserve the right to terminate or change this Membership program, or terms and conditions at any time without notice. In the event of dispute, our decision shall be final.
我們有權隨時終止或更改此會藉或條款及細則而不作不另行通知。如有任何爭議，我們保留最終決定權。
6. You acknowledge that you have read and agreed to the Privacy Policy and Personal Information Collection Statement (“Privacy Policy”) at 3Gamer Club and consent to our collection, use and disclosure of your personal data for the purpose as set out in the Privacy Policy.
閣下已經閱讀及同意 3Gamer Club 上的《私隱政策及個人資料收集聲明》(「私隱政策」)，並同意和記電話根據私隱政策中所陳述的項目收集，使用和披露閣下的個人資料。
7. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

